

任何地有主同行 Anywhere with Jesus

Jessie B. Pounds

Adapted by Helen C. Dixon

... He led them... by a cloudy pillar; ... and by a pillar of fire...

— Nehemiah 9:12

SECURITY

Daniel B. Townner

1 任何地有主同行我願意去，任何方有
2 任何地有主同在我不孤單，朋友或離
3 不論海洋陸地只求主同在，向人傳講

1 An - y - where with Je - sus I can safe - ly go, An - y - where He
2 An - y - where with Je - sus I am not a - lone, Oth - er friends may
3 An - y - where with Je - sus o - ver land and sea, Tell - ing souls in

1 主引領我不畏懼；若無救主同在喜樂
2 棄我，主是我良伴；雖經曠野路救主親
3 救恩領他們悔改；不論去或留願聽救

1 leads me in this world be - low; An - y - where with - out Him dear - est
2 fail me, He is still my own; Though His hand may lead me o - ver
3 dark - ness of sal - va - tion free; Read - y as He sum - mons me to

1 會失去，任何地有主同在無需憂慮
2 手扶攙，任何地有主同在無需滿頌
3 主呼召，任何地惟靠救主親自引導

1 joys would fade, An - y - where with Je - sus I am not a - fraid.
2 drear - y ways, An - y - where with Je - sus is a house of praise.
3 go or stay, An - y - where with Je - sus when He points the way.

任何地！任何方！我心不畏懼；
An - y-where! an - y-where! Fear I can - not know;

任何地有主同行，我願意去。
An - y-where with Je - sus I can safe - ly go.

沒有登過高山的人，不會知道在征服了那山時的快慰，也難以了解在攀登時的艱辛；同樣，沒有站過屬靈高原的人，不會知道在那上面的甜美，也難以了解，走在那窄路上的人不多，但跟着主走，十字架路，並不坎坷。